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Abstract (en)
The lengths of printing material (1) of varying widths are conveyed through several printing points formed by juxtaposed printing cylinders (2)
in a printing unit. The width of the reel changer (13), the position of the printing cylinders and the components of an adjustable folder (20) are
automatically and relatively adjusted during operation, for converting production from one printed product to another. The adjustment is affected
in relation to the changed number and/or contents and/or arrangement of sides, between the two printed products. The printing cylinder and plate
cylinder (3) are mechanically coupled so that each cylinder group (10) is driven by its own motor (5).

Abstract (de)
Eine Rollenrotationsdruckmaschine weist einen verstellbaren Rollenwechsler (13) zur Aufnahme von Bedruckstoffbahnen (1) mit unterschiedlichen
Breiten, ein Druckwerk mit aneinander anstellbaren Druckzylindern (2) zur Bildung von Druckstellen und einen verstellbaren Falzapparat (20) auf.
Die Breite des Rollenwechslers (13), die Stellung der Druckzylinder (2) und von Komponenten des Falzapparats (20) werden zum Umstellen der
Produktion von einem ersten Druckprodukt auf ein zweites Druckprodukt während des Maschinenlaufs automatisch und aufeinander abgestimmt
verstellt. <IMAGE>
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